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Raadsvragen 

  
  
Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie Behoorlijk Bestuur voor Den Helder en 
Julianadorp, over vervolgvragen hondenuitlaatbeleid. 
  
Aan de leden van de gemeenteraad 
  
Op 24-1-2024  heeft de fractie Behoorlijk Bestuur voor Den Helder en Julianadorp onder verwijzing naar artikel 
36 van het reglement van orde voor de vergaderingen van de raad, de navolgende vervolgvragen gesteld over 
het hondenuitlaatbeleid, het antwoord vindt u onder de vraag: 
  

1. Bij de enquête en het stemmen over de drie keuzes ging het niet over het eventueel opheffen 
van losloopgebieden. Omdat het opheffen van losloopgebieden wel het eindresultaat is van het 
proces kan dus niet worden gesteld dat daarover burgerparticipatie heeft plaatsgevonden. 
Hondenbezitters zijn in dat kader dus niets gevraagd.  
Bent u het met ons eens dat hondenbezitters op de hoogte moeten zijn van de gevolgen van 
het “nieuwe’ hondenbeleid? Zo nee, waarom niet? 

 
Antwoord: Het college heeft nog geen besluit genomen over welke gebieden (opnieuw) aangewezen worden 
als losloopgebied voor honden en welke gebieden komen te vervallen. Na de besluitvorming informeren we de 
inwoners hierover. 
 
Tijdens het participatieproces is onder andere gekeken naar de kwaliteit van losloopgebieden. Ook in de 
raadscommissie stadsontwikkeling en -beheer van 30 november 2022 is het onderwerp besproken. Tijdens de 
bespreking in de raadscommissie is opgehaald dat niet alle gebieden wenselijk zijn om als losloopgebied aan 
te houden. Dit zijn bijvoorbeeld gebieden waar het onveilig is om een hond los te laten lopen zoals vlak langs 
een doorgaande weg of  gebieden die te klein zijn om prettig een hond los te laten lopen.  
 
 

 
2. U schrijft o.a. in uw antwoord dat er geen besluitvorming door de raad nodig is aangezien de 

APV niet wordt aangepast. Waarom staat er op de website ingesprek.nl de vermelding dat 
e.e.a. nog in de raad en de commissie moet worden behandeld? 
Bent u het met ons eens dat dit geen duidelijke berichtgeving is en dat het niet duidelijk is 
waar het wachten op is met het hondenbeleid? Zo nee, waarom niet? 

 
Antwoord: Gedurende het traject is gebleken dat de bevoegdheid tot besluitvorming bij het college van 
burgemeester en wethouders ligt. De tekst wordt aangepast op de website en wij kunnen ons voorstellen dat 
dit tot enige onduidelijkheid heeft gezorgd. 
 

3. Hebben de persoonlijke terugkoppelingen al plaatsgevonden met Blaffend Protest en 
eventueel andere bewoners/hondenbezitters? Zo nee, waarom niet? 

 
Antwoord: Nee, het college moet eerst een besluit nemen over het beleid, voordat er een persoonlijke 
terugkoppeling plaatsvindt. 
  

4. Aangezien Blaffend Protest een groot deel van de hondenbezitters vertegenwoordigt in Den 
Helder vinden wij het jammer dat het niet tot gesprek is gekomen. Bent u het met ons eens dat 
dit een gemiste kans is en blijk geeft van een bijzonder slechte communicatie richting Blaffend 
Protest? Zo nee, waarom niet? 

 
Antwoord: Nee, Blaffend Protest is altijd welkom geweest en heeft er zelf voor gekozen niet te verschijnen op 
afspraken en mails niet meer te beantwoorden. 
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5. Er wordt geen antwoord gegeven op de vraag op basis van welke informatie uit de 
samenleving het gros van de losloopgebieden gaat vervallen. Aan wie en op welke wijze zijn er 
beleidskeuzes voorgelegd? Men zou verwachten dat het presenteren van beleidskeuzes in het 
openbaar zou gebeuren. Wordt er in dit verband door de Gemeente verschil gemaakt tussen 
beleidskeuzes en de inhoud van beleidskeuzes? Zo ja, waaruit bestaat dat verschil? 

 
Antwoord: Zie het antwoord op vraag 1. Alle beleidsregels uit de keuze zijn altijd voor iedereen toegankelijk 
geweest op de website ingesprek.denhelder.nl. Op basis van deze regels is ook gestemd op de verschillende 
keuzes.  
 

Tot 2019 was de z.g. “Hondenpoep plattegrond” in de Gemeentegids afgedrukt. Mensen die 
niet digitaal vaardig zijn en/of over de juiste middelen beschikken konden op die manier toch 
zien waar honden al dan niet mogen verblijven en waar eventueel restricties gelden. Vanaf 
2020 kon dat niet meer en vanaf 2022 moesten ze het doen met een onjuiste tekst in de 
Gemeentegids, in strijd met de APV.  

In bovenstaand antwoord wordt toegegeven dat de tekst in de Gemeentegids niet klopt. 
● De tekst in de Gemeentegids moet gewoon kloppen en regels/informatie moeten voor 

elke inwoner van Den Helder toegankelijk zijn ook voor mensen die niet de digitale weg 
kunnen volgen. 

● Opvallend is dat op de website ingesprekdenhelder.nl, net al in de Gemeentegids, ook 
staat vermeld dat honden in de gehele Gemeente aangelijnd moeten zijn. Er is dus 
iemand bij de Gemeente die vindt dat dit het geval is of dat het wenselijk is dat dit de 
regel is. Dat geeft een bedenkelijk accent aan de gegeven uitleg. 

 
6. Bent u het met ons eens dat de informatie die wordt verstrekt over de uitlaatgebieden, op 

alle media helder en duidelijk moet zijn voor de bewoners? En dat dit nu niet het geval 
is? Zo nee, waarom niet? 

 
Antwoord: Ja, de informatie moet duidelijk zijn. Wanneer het college het nieuwe hondenuitlaatbeleid 
heeft vastgesteld informeren we de inwoners hierover. 
 

7. Als er geen wijziging in het beleid is zoals opgenomen in de APV dat binnen de bebouwde 
kom honden aangelijnd dienen te zijn, tenzij het college anders besluit. Buiten de 
bebouwde kom mogen honden loslopen, tenzij het college anders besluit. Waarom staat 
dan in de Gemeentegids en op de website ingesprekdenhelder.nl dat er in de gehele 
Gemeente een aanlijngebod geldt? Bent u het met ons eens dat e.e.a. bijzonder rommelig 
en ondoorzichtig is voor de bewoners/hondenbezitters? Zo nee, waarom niet? 

 
Antwoord: Ja, de informatie moet duidelijk zijn. Wanneer het college het nieuwe hondenuitlaatbeleid 
heeft vastgesteld informeren we de inwoners hierover. En waar nodig worden teksten aangepast. 

  
  
Den Helder, 13 februari 2024. 
  
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Den Helder, 

  
  
 
 
 
 

J.A. (Jan) de Boer MSc.  
 burgemeester 

J. (Jeroen) van Egerschot 
Loco-secretaris  

 
 
 


